
PROTOKÓŁ NR LII/14 

z posiedzenia LII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

 25 września 2014r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska oraz Burmistrz – Grzegorz 

Nowosielski podziękowali zawodnikom Klubu Gimnazjon-Apin Wyszków 1991 oraz ich 

trenerowi - Pawłowi Deluga za bardzo dobre wyniki osiągnięte na turniejach rangi 

mistrzowskiej, które odbyły się w Londynie oraz włoskim Rimini.  
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 21 sierpnia 2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji 

w 2013 r. oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie 

Wyszków.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wydania opinii dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta Wyszkowa; 

2) nadania nazwy ulicy; 

3) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXXVI/273/09 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży 

oraz zasad usytuowania na terenie gminy Wyszków miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych; 

4) utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach do rad gmin, rad powiatów, 

sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborach wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast; 

5) zmiany uchwały Nr XXXIV/260/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 

2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lucynów Duży na lata 

2008 – 2015; 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

7) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021; 

8) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 rok. 
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10. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2014 r. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad: 

1) w punkcie 9.9) uchwały w sprawie przejęcia przez gminę Wyszków od Gminy Rząśnik 

zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą gminną w Ochudnie na 

ulicy Akacjowej; 

2) w punkcie 9.10) uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/482/14 z dnia 

24 kwietnia 2014 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie; 

3) w punkcie 9.11) uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010 – 2017; 

4) w punkcie 9.12) uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/37/11 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 31 marca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018; 

5) w punkcie 9.13) uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/515/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Ślubów na lata 2014 – 2021; 

6) w punkcie 9.14) uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/516/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Tumanek na lata 2014 – 2021. 

P. Sobieski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie wydania opinii 

dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta Wyszkowa. Uzasadniając swój wniosek, 

poinformował, że w województwie mazowieckim został już wyczerpany limit na tego typu 

działalność. 

P. Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek P. Sobieskiego o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta 

Wyszkowa. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 6, przeciw – 12, wstrzym. się – 2), wniosek 

został odrzucony. 

P. Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Nowosielskiego w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad przedstawionych wcześniej projektów uchwał. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 0) została wybrana P. Andrzej Piątek. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
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1.  P. Zofia Gałązka; 

2. P. Sławomir Wróbel; 

3. P. Władysław Dudzik. 
 

Ad. 5. 

Protokół z LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 21 sierpnia 2014 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za sierpień 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

Zapytań nie zgłoszono. 
 

Ad. 8. 

Komendant Powiatowy Policji – mł. insp. Szymon Herman przedstawił sprawozdanie 

z działalności Policji w 2013 roku oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Gminie Wyszków (załącznik nr 3 do protokołu). 

P. Abramczyk spytał: 

1) dlaczego jest tak mało patroli pieszych, zwłaszcza w weekendy, między godziną 22°° a 6°° 

rano? 

2) jak Komendant ocenia współpracę policji ze strażą miejską? 

3) jak duża jest skala zagrożenia narkotykowego na terenie gminy, a zwłaszcza w szkołach? 

Komendant poinformował, że policja nie może wystawić kilkudziesięciu patroli pieszych, bo 

nie ma takiej obsady. Jednak w każdy weekend, w miejsca najbardziej zagrożone, gdzie 

odbywają się jakieś imprezy, dyskoteki czy mecze, zawsze wysyłanych jest więcej 

policjantów niż zwykle. Ci policjanci muszą potem odebrać sobie dni wolne, więc znów ilość 

policjantów będących do dyspozycji Komendanta ulega zmniejszeniu. Ponadto policja musi 

zapewnić bezpieczeństwo nie tylko w Gminie Wyszków, ale na terenie całego powiatu. 

W związku z tym, aby móc jak najszybciej przemieszczać się w miejsca zgłoszeń, do 

dyspozycji jest patrol zmotoryzowany. W czuwaniu nad bezpieczeństwem pomaga policji 

straż miejska. Ta współpraca układa się bardzo dobrze. Zostały ustalone stałe patrole policji 

i straży (policjant + strażnik). Komendant zasugerował, że może lepiej byłoby, aby wspólny 

patrol policji i straży miejskiej przenieść z soboty na poranne godziny we wtorek, kiedy to 

odbywa się targ w Wyszkowie. Uważa, że lepiej sprawdziłby się taki wspólny patrol na 

targowisku niż np. w sobotę na dyskotece, gdzie w wypadku interwencji, policja ma inne 

uprawnienia niż straż miejska. Co do zagrożenia narkotykowego w szkołach, komendant 

poinformował, że sytuacja nie jest zła, a działania policji prowadzone są na szeroką skalę 

(głównie ścigana jest dilerka) Jest jednak wiele spraw, które najprawdopodobniej nie 

wychodzą na światło dzienne. Policja niestety nie prowadzi oddzielnej statystyki dla Gminy 

Wyszków, więc dokładnie nie da się powiedzieć jak statystycznie w tej materii, wygląda 

sytuacja w gminie. Na pewno wielkim plusem jest to, że zarówno powiat wyszkowski jak 

i Gmina Wyszków bardzo duży nacisk kładą na profilaktykę dotyczącą różnych uzależnień. 
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P. Abramczyk spytał, jak wygląda sytuacja z zabezpieczaniem meczów na wyszkowskim 

stadionie? Czy jest ustawowo określona liczba policjantów, która musi być na każdym 

meczu?  

Komendant poinformował, że ustawa tego nie reguluje. Są to głównie zalecenia Komendanta 

Głównego Policji oraz sportowych organizacji międzynarodowych. Polityka państwa, to zero 

tolerancji dla rasizmu, zakłócania porządku, bójek, wulgaryzmów itp. Zadaniem, zarówno 

policji jak i innych organów, jest takie zabezpieczenie imprez masowych, aby nie doszło do 

tego typu zdarzeń. 

P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 10 uważa, że podstawową sprawą policji jest 

rozpoznanie zagrożenia przed każdym meczem. Spytał, jakie działania podejmuje komendant 

w kierunku zapełnienia wakatów w policji? 

Komendant poinformował, że policja zawsze robi rozpoznanie przed każdym meczem 

i rozważa wszystkie możliwe zagrożenia. Co do pozyskiwania wakatów, poinformował, że 

cały czas prowadzone są działania w celu pozyskiwania nowych policjantów. Kilku z nich 

udało się już pozyskać, ale niestety kilku innych odeszło. Wyszków jest blisko Warszawy, 

więc konkurencja jest duża. Ponadto w policji pracuje dużo kobiet, które są w ciąży lub na 

urlopach macierzyńskich. Ogólnie sytuacja jest taka, że w tej chwili na komendzie jest około 

20 wakatów.  

P. Bachański zauważył, że w powiecie wyszkowskim nastąpił wzrost przestępstw 

gospodarczych. Spytał, z czego to wynika? 

Komendant poinformował, że jest to pewien kierunek prowadzonej przez policję polityki. 

Obecnie sprawami gospodarczymi zajmuje się więcej policjantów, więc i efekty są 

widoczniejsze. Ponadto, wiele spraw prowadzonych jest długoterminowo, a ich rozwiązanie 

przypada w określonym czasie, więc statystyki wtedy również są wyższe. 

P. Chodkowski spytał, jak wygląda nadzór nad skupami złomu oraz jak wygląda sprawa 

przemocy w szkołach oraz współpracy policji z dyrektorami szkół? 

Komendant poinformował, że policja prowadzi szeroki zakres działań w sprawach 

dotyczących skupu złomu. Skupów złomu na terenie gminy i miasta jest sporo, lecz niestety 

nie można potwierdzić dobrej współpracy policji z właścicielami tych skupów. Sprawy te są 

dosyć trudne, ponieważ kradzieże złomu, to dobrze zorganizowana działalność przestępcza. 

Natomiast co do współpracy policji ze szkołami, to ta układa się doskonale. Policjanci bardzo 

aktywnie współpracują ze szkołami. Włączają się we wszystkie działania, które organizowane 

są przez szkoły.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz podziękował Komendantowi za dotychczasową współpracę 

policji z gminą, za to, że wspólnie modernizowany jest monitoring w mieście oraz za objęcie 

opieką pieszych i rowerzystów. Podziękował również za wszystkie akcje organizowane przez 

policję i przy współudziale policji. P. Mróz uważa, że następnym, ważnym problemem, który 

gmina wspólnie z policją musi rozwiązać, to dewastacja mienia gminnego. Żeby 

zminimalizować ten proceder, należy nie tylko karać sprawców, ale również egzekwować od 

nich koszty dokonanych zniszczeń.  

P. Szczerba spytał, co można zrobić, aby wyeliminować ruch samochodów ciężarowych na 

ulicy Matejki? Od strony ulicy Białostockiej stoi znak zakazu dla tirów, a mimo to 

samochody i tak tam wjeżdżają. 
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Komendant poinformował, że wnioski w indywidulanych sprawach należy zgłaszać na 

komendzie policji i wtedy będą rozpatrywane. Dodał, że policja zna sprawę i patrole tam 

jeżdżą, ale najlepiej powiadomić policję wtedy, kiedy samochód ciężarowy wjedzie w tą 

ulicę. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka zwrócił się z prośbą o więcej patroli policji na działkach 

w Kamieńczyku. Poinformował, że występuje tam problem licznych kradzieży samochodów 

i występujących w okolicach Kamieńczyka dziupl samochodowych. 

Komendant poinformował, że do Kamieńczyka wysyłanych jest dużo patroli policyjnych. 

Jeżeli chodzi o kradzież samochodów i tzw. dziupl samochodowych, to ta sprawa jest 

doskonale znana policji. Komendant Wojewódzki Policji powołał specjalną grupę operacyjną, 

która działa w tym temacie od dosyć dawna. 

P. Piórkowska podziękowała Komendantowi za przybycie i złożenie sprawozdania 

z działalności policji oraz za udzielenie wyczerpujących odpowiedzi na zadawane pytania.  
 

Ad. 9. 

1) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta 

Wyszkowa. Poinformowała, że z wnioskiem o wydanie opinii zwróciła się Primary Capital 

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, Al. Jana Pawła II 27. Lokalizacja kasyna, o którą 

występuje Spółka, to Wyszków, ul. I Armii Wojska Polskiego 175 (dawny teren po Fabryce 

Mebli). Poinformowała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich 

komisjach stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki negatywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. Komisja przyjęła wniosek dotyczący zdjęcia powyższej uchwały 

z porządku obrad sesji i skierowanie jej do konsultacji społecznych. 

P. Wróbel poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 

Zewnętrznych przyjęła wniosek dotyczący zdjęcia powyższej uchwały z porządku obrad sesji 

(Komisja jest przeciwna utworzeniu kasyna gry w Wyszkowie. Członkowie Komisji uważają, 

że przed podjęciem tej uchwały, powinny odbyć się konsultacje społeczne z mieszkańcami).  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. P. Chodkowski 

dodał, że pozytywna opinia nie zapadła jednogłośnie. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski poinformował, że w internecie sprawdził informacje o firmie, która złożyła 

wniosek o wydanie opinii w sprawie kasyna i dowiedział się, że firma ta powstała 

w 2010 roku i na dzień 24 września br. nie złożyła do Krajowego Rejestru Spółek 

oświadczenia finansowego za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2013 roku, ani sprawozdania 

z działalności Spółki. Takie oświadczenia Spółka powinna złożyć, ponieważ jest to wymóg 

obligatoryjny. Obecnie właścicielami Spółki występującej o wydanie opinii są trzy inne 

Spółki, które powstały w 2014 roku. Właścicielem większościowym tych trzech spółek jest 

jedna i ta sama osoba.  

P. Rojek uważa, że zadaniem Rady Miejskiej jest wydanie opinii w sprawie lokalizacji 

kasyna gry na terenie miasta, a nie wydawanie opinii w sprawie spółki. Od tego są inne 

organa, które zostały powołane do czuwania nad prawidłowością działania spółek.  
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Z-ca Burmistrza – P. Mróz uważa, że kasyno gry to jest nowy, ale specyficzny zakład pracy, 

oczywiście zakład prowadzący swoją działalność zgodnie z prawem. Żeby jednak takie 

kasyno mogło powstać, wnioskodawca jest zobligowany do spełnienia szeregu warunków. 

Jednym z nich jest dołączenie pozytywnej opinii Rady Miejskiej co do lokalizacji kasyna. 

P. Mróz uważa, że to w kompetencji rady leży, czy w Wyszkowie ma powstać kasyno czy 

nie. 

P. Sobieski poinformował, że w województwie mazowieckim, limit na działalność kasyna 

został już wyczerpany. W związku z powyższym jako lokalizację na powstanie nowego 

kasyna, wskazuje województwo zachodnio-pomorskie, ponieważ tam limit nie został jeszcze 

wyczerpany. 

P. Fijałkowska poinformowała, że radni nie wskazują lokalizacji, ale wydają opinię 

w sprawie zaproponowanej lokalizacji na terenie własnej gminy.  

P. Szczerba spytał, czy radni mają wydać opinię w sprawie lokalizacji kasyna pod względem 

zgodności z planem zagospodarowania przestrzennego, czy wypowiedzieć się czy 

w Wyszkowie chcą kasyna czy nie? Jeżeli chodzi o pierwszą część pytania, to po co radni 

mają wydawać opinię, jeżeli plan zagospodarowania przestrzennego pozwala na prowadzenie 

na wskazanym terenie tego typu usług. Jeżeli chodzi o druga część pytania, to P. Szczerba 

stwierdził, że jest przeciwny temu, aby kasyno powstało w Wyszkowie. Zanim więc dojdzie 

do głosowania chciałby się dowiedzieć co konkretnie będzie poddane pod głosowanie? 

Mecenas – P. Łubińska poinformowała, że treść projektu uchwały określona jest ustawą. 

Wymogiem dla wnioskodawcy ubiegającego się o otwarcie kasyna jest dołączenie 

pozytywnej opinii Rady Miejskiej w sprawie zgodności lokalizacji kasyna z planem 

zagospodarowania przestrzennego. Przepis ustawowy mówi również o tym, że organ 

wyrażający zgodę na prowadzenie kasyna gry, nie musi brać pod uwagę opinii wydanej przez 

Radę Miejską.  

P. Abramczyk poinformował, że członkowie Komisji Finansów i Gospodarki uważają, że 

przed podjęciem decyzji w sprawie otwarcia kasyna, powinny być przeprowadzone 

konsultacje społeczne. Kiedyś, bez konsultacji z mieszkańcami, zostały wydane pozwolenia 

na otwarcie myjni samochodowych, a teraz mieszkańcy, ze względu na znaczne 

niedogodności, skarżą te decyzje i domagają się ograniczenia ich działalności. 

P. Szczerba poprosił o informację, czy ze strony formalnej, rada może wydać opinię 

negatywną w sprawie lokalizacji kasyna, jeżeli plan zagospodarowania przestrzennego 

dopuszcza taką lokalizację? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz uważa, że formalnie radni muszą zając się tym wnioskiem, bo to 

należy do kompetencji rady. Jeżeli radni nie zaopiniują tej uchwały pozytywnie, to 

wnioskodawca nie dołączy jej do wymaganych dokumentów.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wydania opinii 

dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta Wyszkowa. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 3, przeciw – 17, wstrzym. się – 1), uchwała 

w sprawie wydania opinii dotyczącej lokalizacji kasyna gry na terenie miasta Wyszkowa 

nie została podjęta. 
 

2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że 
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z propozycją nazwy „Turkusowa” ulicy położonej w miejscowości Rybienko Stare, wystąpił 

Pan Tomasz Śnieżak. W dniu 11 sierpnia 2014 roku, Komisja Promocji i Kultury pozytywnie 

zaopiniowała proponowaną nazwę.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/531/14 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

3) P. Bożuta – Naczelnik Wydziału Ogólnego i Spraw Obywatelskich przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXXVI/273/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz 

zasad usytuowania na terenie gminy Wyszków miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. Poinformowała, że projekt uchwały ma charakter formalny, porządkujący 

i nie wprowadza żadnych zmian merytorycznych. P. Bożuta przypomniała, że w 2009 roku 

Rada Miejska podjęła uchwałę, w której ustaliła zasady usytuowania oraz limit punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy Wyszków. Ta uchwała była trzy razy 

nowelizowana, więc zgodnie z przepisami oraz dla ułatwienia korzystania z tej uchwały, 

został przygotowany jednolity tekst uchwały.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki.  

P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Szczerba spytał, jakie podmioty ostatnio uzyskały koncesje na sprzedaż napojów 

alkoholowych?  

P. Bożuta poinformowała, że ostatnio takie zezwolenie otrzymała „Biedronka” oraz jedna 

osoba fizyczna. Na dzień dzisiejszy pozostało pięć niewykorzystanych limitów.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/532/14 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr 

XXXVI/273/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie 

ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu 

(z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak 

i w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania na terenie gminy Wyszków miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 
 

4) P. Goździewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia 

obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików 

województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborach wójtów, burmistrzów 

i prezydentów miast. Poinformowała, że w związku ze zbliżającymi się wyborami, urząd ma 

obowiązek utworzyć odrębny obwód głosowania w Samodzielnym Publicznym Zespole 
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Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie – Szpitalu, jeżeli w dniu wyborów będzie 

przebywało w szpitalu co najmniej 15 osób. W związku z tym, że w szpitalu zawsze jest 

ponad 15 osób, zaistniała konieczność przygotowania powyższego projektu uchwały. 

Poinformowała, że obwód w szpitalu będzie obwodem zamkniętym, tylko dla osób 

przebywających w szpitalu i będzie to na terenie Gminy Wyszków 29 obwód głosowania. 

P. Goździewska przypomniała, że projekt powyższej uchwały znajdował się już w porządku 

obrad sierpniowej sesji, ale ze względu na to, że jeszcze wtedy nie ogłoszono rozporządzenia 

Prezesa Rady Ministrów w sprawie zarządzenia listopadowych wyborów, uchwała została 

zdjęta z porządku obrad.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/533/14 w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu 

w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. 

Warszawy oraz wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. 
 

5) P. Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/260/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lucynów 

Duży na lata 2008 – 2015. Poinformowała, że w ramach uzupełnień do wniosku 

o dofinansowanie zadania pn.: „Wzrost aktywności gospodarczej kobiet poprzez budowę 

infrastruktury w postaci chodników we wsi Kamieńczyk oraz Lucynów Duży”, Urząd 

Marszałkowski zwrócił się z prośbą o dodatkowe uzasadnienie, ponieważ wskazane zadanie 

znajduje się na obszarze o szczególnym znaczeniu dla zaspokajania potrzeb mieszkańców. 

Zgodnie z sugestią instytucji oceniającej wniosek, takie zapisy powinny znaleźć się w Planie 

Odnowy Miejscowości, stąd zaistniała konieczność wprowadzenia dodatkowego rozdziału 

w POM. Mieszkańcy Lucynowa Dużego na zebraniu wiejskim, przyjęli zaproponowane 

zmiany na podstawie, których obszar o szczególnym znaczeniu dla mieszkańców został 

zdefiniowany. Dla mieszkańców ważne jest stworzenie sieci komunikacyjnej, poprzez 

budowę infrastruktury technicznej w postaci m.in. budowy chodników, oświetlenia, 

parkingów itp. Wprowadzone zmiany nie powodują zmiany w planie inwestycyjnym działań, 

które mieszkańcy chcieliby aby zostały zrealizowane na tym terenie. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/534/14 zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/260/09 Rady 
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Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Lucynów Duży na lata 2008 – 2015. 
 

6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi powiatowej Nr 4414W na 

odcinku Wyszków – Rybno – Kręgi – Somianka – etap I”. Inwestycja planowana jest na 2015 

rok. Podjęcie uchwały m.in. przez Radę Miejską w Wyszkowie, pozwoli Starostwu ubiegać 

się o dofinansowanie tej inwestycji w ramach programu wieloletniego pod nazwą „Narodowy 

program przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. 

Skarbnik dodał, że w projekcie uchwały została wprowadzona autopoprawka Burmistrza, 

zmieniająca w § 1 nazwę zadania inwestycyjnego z: „Budowa drogi powiatowej Nr 4414W 

Wyszków – Rybno – Kręgi – Somianka” na „Budowa drogi powiatowej Nr 4414W na 

odcinku Wyszków – Rybno – Kręgi – Somianka – etap I”. Następnie Skarbnik 

poinformował, że wartość i zakres zadania zostały dostosowane do warunków terenowych 

oraz maksymalnego dofinansowania w jednym roku (3 mln zł). Do realizacji wybrano dwa 

odcinki: w Gminie Wyszków i Gminie Somianka. W Gminie Wyszków jest to droga od ulicy 

Pałacowej do Rybna – długość 1.160 m, a w Gminie Somianka droga w miejscowości 

Michalin o długości 1.215 m. Zakładane dofinansowanie, to 50% z tzw. „schetynówki”, ale 

nie więcej niż 3 mln zł, natomiast pozostała kwota to na terenie danej gminy: 50% powiat 

i 50% gmina. Ze wstępnych założeń wynika, że na wybudowanie drogi w Gminie Wyszków, 

gmina musiałaby wydać 1 mln zł, powiat 1 mln zł, a dofinansowanie ze „schetynówki” 

wyniosłoby 1,5 mln zł. Zaktualizowany kosztorys na tę drogę wynosi 3.618.979 zł + nadzór. 

Jednak ostateczna wartość zadania zostanie ustalona po rozstrzygnięciu przetargu. Skarbnik 

dodał, że podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi w kwocie 1 mln zł 

w 2015 roku, będzie również wiązało się z koniecznością wsparcia Powiatu przy wykupie 

gruntów w 2014 roku kwotą 160.000 zł (50% wykupów). Stosowny wniosek został już przez 

Powiat złożony, i zostanie wprowadzony na kolejnej sesji Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił negatywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki uznała, że gmina ma wiele 

własnych potrzeb, wiele dróg nie zrobionych, więc zamiast przekazywać środki na drogi 

powiatowe, powinna realizować w pierwszej kolejności gminne inwestycje. Ponadto 

w dalszym ciągu, w trakcie realizacji wspólnych inwestycji, współpraca z powiatem jest 

bardzo trudna. P. Abramczyk poinformował, że o tych problemach informował już na 

poprzednich sesjach. 

P. Wróbel uważa, że mimo tego, że współpraca z powiatem jest trudna, to jednak jest ona 

konieczna. Odcinek drogi, który powiat zamierza wybudować, będzie służył mieszkańcom 

Gminy Wyszków. 
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P. Zaremba spytał, czy powiat dofinansowuje inwestycje gminne? Jest przeciwny 

przekazaniu środków finansowych powiatowi, ponieważ w Gminie Wyszków również jest 

wiele dróg wymagających jak najszybszych inwestycji.  

P. Skarbnik poinformował, że Powiat również wspierał inwestycje gminne. 

P. Dziubłowski uważa, że współpraca z powiatem jest wskazana, ponieważ dzięki temu 

łączone są drogi przebiegające przez poszczególne gminy. 

Burmistrz – P. Nowosielski zarekomendował radnym głosowanie za tą uchwałą, ponieważ to 

jest ważny ciąg komunikacyjny i posłuży mieszkańcom Gminy Wyszków. Jeżeli nie będzie 

zgody radnych na dofinansowanie dla powiatu, to tej drogi po prostu nie będzie. Ta która jest, 

jest bardzo zniszczona i wymaga naprawy. Z tego co podaje prasa, powiat ma trudną sytuację 

finansową i zarówno bez pomocy Gminy Wyszków jak i Gminy Somianka, sam tej drogi nie 

wybuduje. Burmistrz przypomniał, że ze środków współfinansowanych przez Gminę 

Wyszków zostały wybudowane już dwie drogi powiatowe:  ul. I AWP i Zakręzie.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 1, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/535/14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu. 
 

7). Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej to m.in. wprowadzenie kwoty pomocy finansowej dla Powiatu 

Wyszkowskiego w 2015 r., zmiana wydatków na przedsięwzięcie „Budowa boiska 

sportowego wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Rybienko Leśne”, zmiana wydatków na 

przedsięwzięcie „Budowa drogi Tumanek – Fidest”, zmiana wydatków na przedsięwzięcie 

„Budowa dróg w dzielnicy przemysłowej” oraz wprowadzenie przedsięwzięcia „Odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych” na lata 2015 – 2017. W związku z tym, że 

w 2014 roku kończy się dotychczasowa umowa na zagospodarowanie odpadów, Burmistrz 

proponuje, aby następna umowa została zawarta na okres dłuższy niż dotychczas, czyli na 

3 lata. Wydłużony okres trwania umowy może być zachętą dla większej liczby wykonawców 

przystępujących do przetargu oraz może pozwolić na utrzymanie cen za odpady przynajmniej 

na dotychczasowym poziomie. Urząd szacuje wydatki na ten cel w wysokości ok. 3,5 mln 

złotych (3 mln zł na mieszkańców + ok. 0,5 mln zł na działkowiczów). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/536/14 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021.  
 

8). Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2014 rok. Poinformował, że zarówno dochody jak i wydatki budżetu wzrastają 

o 658.828 zł. Proponowane zmiany w budżecie to m.in.: 
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 wzrost dochodów z tytułu:  

 wzrostu wpływów z podatków od środków transportowych +229.168 zł; 

 wzrostu wpływów z opłaty targowej +145.000 zł; 

 odsetek od środków zdeponowanych w banku +125.000 zł; 

 dotacji celowych +87.738 zł (zwrot funduszu sołeckiego); 

 wpływu z Funduszu Ochrony Środowiska +45.000 zł; 

 zwrotu za media (pawilony handlowe na targowisku) +17.351 zł 

  wzrost wydatków z tytułu: 

 remontów dróg  +100.000 zł; 

 budowy ul. 11 Listopada +290.000 zł; 

 remontów w budynkach komunalnych +20.000 zł; 

 zakupu wielofunkcyjnej zapory sieciowej na wyposażenie serwerowni +15.000 zł; 

 dofinansowania na zakup podręczników, pomocy naukowych, dydaktycznych 

(niektóre wydatki zostają zwiększone, niektóre zmniejszone); 

 przyznania stypendiów dla uczniów +11.090 zł; 

 budowy linii zasilających i oświetlenia ulicznego +50.000 zł; 

 budowy chodników, ciągów pieszo – rowerowych, miejsc postojowych +165.000 zł; 

 zmniejszenie wydatków przeznaczonych na budowę chodnika w Łosinnie 

(ul. Centralna) -162.000 zł; 

 zmniejszenie wydatków przeznaczonych na budowę boiska wielofunkcyjnego 

w Rybienku Leśnym -21.000 zł; 

 zmniejszenia i zwiększenia w Dziale Oświata i wychowanie, podnoszące łącznie 

wydatki o kwotę -139.318 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Dziubłowski spytał, czy to prawda, że wojewoda ma dofinansować budowę 

ul. 11 Listopada w kwocie 1,5 mln zł? Następnie zwrócił się z prośbą o poprawienie ok. 30 m 

drogi (ul. 11 Listopada) przy wjeździe w ul. Kościuszki.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że ostateczna decyzja w sprawie otrzymania 

środków na budowę ul. 11 Listopada zapadnie w połowie lub pod koniec października. 

Niestety zostało bardzo mało czasu na realizację całej inwestycji, bo w październiku trzeba 

ogłosić przetarg, w listopadzie wybrać wykonawcę i może być tak, że gmina wejdzie w pełen 

zakres inwestycji już w trakcie zimy. Jest to pewne, że nie da się zrealizować całej inwestycji 

do końca roku, a niestety przyjmując środki, trzeba się z tego terminu wywiązać. W związku 

z tym urząd nie potwierdził gotowości na wykonanie całego zadania. Wystąpi natomiast 

o refinansowanie tej część inwestycji, którą zdąży wykonać. Co do poprawienia wjazdu 

z ul. 11 Listopada w ul. Kościuszki, to zostanie to sprawdzone i jeżeli będzie taka możliwość, 

to ulica zostanie poprawiona. 

P. Szczerba zauważył, że od początku roku na pozycję w budżecie gminy „Budowa 

chodników, ciągów pieszo – rowerowych, miejsc parkingowych” wydano ok. 2 mln 650 tys. 

złotych. W skali całych wydatków majątkowych jest to trochę ponad 10%. Uważa, że jest to 
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niepokojące, że aż tak duża kwota znajduje się w jednym worku. Z tego zapisu nie da się 

określić ile kosztowała konkretna inwestycja. Wnioskuje więc o wydzielenie z tego 

wszystkiego, przynajmniej trzech, czterech największych inwestycji. 

Skarbnik poinformował, że umieszczenie w budżecie wszystkich inwestycji razem, ułatwiało 

realizację tych zadań, ponieważ część z nich była ze sobą połączona. Co dokładnie i za ile 

zostało zrobione, zostanie przedstawione w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok. 

Poprosił, aby wyszczególnienie większych inwestycji wprowadzić podczas tworzenia 

przyszłorocznego budżetu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/537/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2014 rok. 
 

9). P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę 

Wyszków od Gminy Rząśnik zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną 

drogą gminną w Ochudnie na ulicy Akacjowej. Poinformowała, że projekt tej uchwały 

uchyla uchwałę Nr XXXII/299/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 14 lutego 2013 r. 

w sprawie przejęcia przez gminę Wyszków od Gminy Rząśnik w zarząd ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Ochudno. Zmiana w wprowadzona w nowej uchwale polega na 

tym, że wcześniej, Gmina Wyszków przejmowała od Gminy Rząśnik zarządzanie drogą 

publiczną zlokalizowaną na granicy gmin Rząśnik i Wyszków (ul. Akacjowa) na okres 

i w celu realizacji zadania inwestycyjnego, natomiast teraz Gmina Wyszków chce przejąć 

zarządzanie drogą nie tylko w czasie realizacji inwestycji, ale również po jej zakończeniu. 

Projekt powyższej uchwały omawiany był na komisjach Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki.  

P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Szczerba spytał, czy nie warto podjąć kroków administracyjnych, zmierzających do tego, 

aby przejąć ul. Akacjową i przyłączyć ją do Gminy Wyszków? 

P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że zmiana 

granic gminy w tym przypadku, nie wniesie praktycznie żadnych zmian dla mieszkańców tej 

ulicy. Przyłączenie drogi do Gminy Wyszków, to proces bardzo długotrwały, natomiast 

przejęcie tej drogi w zarząd, pozwoli obsługiwać ją od razu. 

P. Piątek uważa, że w przyszłej kadencji nowa rada, mogłaby pomyśleć o zmianach 

administracyjnych granic gminy, ale nie tylko na zasadzie przejęcia tylko tej jednej drogi, ale 

również na zasadzie przesunięcia granic administracyjnych dotyczących miejscowości 

Natalin, Rybienko Stare, Olszanka czy Rybienko Nowe. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/538/14 w sprawie przejęcia przez Gminę Wyszków od 

Gminy Rząśnik zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą gminną 

w Ochudnie na ulicy Akacjowej. 
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10). P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/482/14 

z dnia 24 kwietnia 2014 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie. Poinformowała, że zmiana uchwały polega na rozszerzeniu planu 

przedstawionego w uchwale Nr XLVII/482/14 o kilka dodatkowych obszarów. Działki, które 

mają zostać objęte planem, to działki położone na targowisku miejskim przy ulicy 

Dworcowej. Dzięki wprowadzeniu ich do planu i zmianie zapisów, będzie możliwa 

lokalizacja budynków usługowych i handlowych na granicy tych działek.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/539/14 w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/482/14 z dnia 

24 kwietnia 2014 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie. 
 

11, 12, 13, 14). P. Kozak przedstawiła projekty uchwał w sprawach:  

11) uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

9 listopada 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Kamieńczyk na lata 2010 – 2017; 

12) uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/37/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

31 marca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół 

Nowiny na lata 2011 – 2018; 

13) uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/515/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ślubów 

na lata 2014 – 2021; 

14) uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/516/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Tumanek na lata 2014 – 2021. 

P. Kozak poinformowała, że zmiany w przedstawionych projektach uchwał są podobne, jak 

zmiany w projekcie uchwały dotyczącej odnowy miejscowości Lucynów Duży. We 

wszystkich przedłożonych wcześniej planach znajdowały się rozdziały wskazujące obszary 

szczególnie ważne dla mieszkańców, ale zgodnie z zaleceniami Urzędu Marszałkowskiego 

rozdziały te zostały uzupełnione i dodatkowo uzasadnione. W Planie Odnowy Miejscowości 

Tumanek i Ślubów, zapisy były przedstawione w ten sposób, że to planowane inwestycje 

będą wyznaczały obszar ważny dla mieszkańców. Niestety w ocenie pracowników Urzędu 

Marszałkowskiego ten zapis nie jest wystarczający i w związku z tym trzeba było dokonać 

takiego zapisu, który mówi, że ten właśnie obszar jest szczególnie ważny dla mieszkańców, 

a nie, że wytycza go dana inwestycja. W Planach Odnowy Miejscowości Kamieńczyk 

i Leszczydół Nowiny zostały zmienione obszary szczególnie ważne dla mieszkańców, 

ponieważ zmianie uległy planowane do realizacji inwestycje.  

Komisje nie zajmowały się powyższymi projektami uchwał.  
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Ad.11) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010 – 2017. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/540/14 zmieniającą uchwałę Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010 – 2017. 

Ad. 12) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr VII/37/11 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 marca 2011r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/541/14 zmieniającą uchwałę Nr VII/37/11 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 31 marca 2011r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018. 

Ad. 13) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr L/515/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ślubów na lata 2014 – 2021. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/542/14 zmieniającą uchwałę Nr L/515/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Ślubów na lata 2014 – 2021. 

Ad. 14) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr L/516/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tumanek na lata 2014 – 2021. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/543/14 zmieniającą uchwałę Nr L/516/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Tumanek na lata 2014 – 2021. 
 

Ad. 10 Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił Informację Burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2014 r. Poinformował, że dochody w I półroczu 

2014 r. wykonano w wysokości 60.149.982 zł co stanowi 59,27% planu rocznego, natomiast 

wydatki wykonano w wysokości 48.845.104 zł, co stanowi 43,21% planu rocznego. Wpływy 

z podatków i opłat zrealizowano na poziomie 54,26% zaś wpływy z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na poziomie 59,44%. Wpływy z tytułu gospodarki 

gruntami i nieruchomościami zrealizowano w wysokości 6.840.332 zł, co stanowi 102,83% 

planu. Analiza poszczególnych pozycji Wieloletniej Prognozy Finansowej w I półroczu 2014 

roku potwierdza spełnianie wszystkich wymogów dotyczących wskaźników spłaty 

zobowiązań. Nie zaobserwowano również krytycznych odchyleń od realizacji głównych 

pozycji, tj.: dochodów, wydatków, dochodów majątkowych, subwencji, dotacji. Ogółem na 

koniec I półrocza 2014 roku zadłużenie długoterminowe z tytułu zaciągniętych kredytów 

i pożyczek wyniosło 9.659.002 zł. Przedsięwzięcia wieloletnie zaplanowane do realizacji 

w roku bieżącym i latach następnych realizowane są zgodnie z planem. Skarbnik dodał, że 

Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą Nr Os.401.2014 wydała pozytywną opinię 
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o przedłożonej informacji za I półrocze. Szczegółowa informacja z realizacji budżetu stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

P. Szczerba spytał, w jakim procencie na koniec roku może zamknąć się wykonanie planu 

z tytułu gospodarki gruntami, skoro na I półrocze wykonanie tego planu wynosi 102,83%? 

Skarbnik poinformował, że trudno powiedzieć. Trzeba jednak wiedzieć, że wykonanie 

procentowe, to wykonanie w stosunku do planu z 30 czerwca 2014 r. Na dzień dzisiejszy plan 

został już podniesiony, więc nie ma już tak dużego procentowego wykonania. 

P. Abramczyk uważa, że zarówno na wsiach jak i w mieście widać, że wszędzie coś się 

dzieje. Na dzień dzisiejszy realizowanych jest około stu inwestycji, więc można ocenić, że to 

półrocze zostało zamknięte na bardzo wysokim poziomie.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz przypomniał, że Wyszków należy do Związku Miast Polskich 

i miasto już wielokrotnie gościło Dyrektora Biura tego Związku – P. Porawskiego. Na 

spotkaniu w kancelarii Prezydenta przy okazji pobytu gości z Ukrainy, P. Porawski prosił 

o przekazanie radnym Rady Miejskiej w Wyszkowie dużych słów uznania za racjonalną 

i wyjątkową w skali kraju gospodarkę nieruchomościami. W jego ocenie rzadko spotyka się, 

żeby około 3% budżetu radni pozostawiali na wykupy gruntów. P. Mróz podziękował radnym 

za współpracę w tym zakresie, za zgodę na to, że ok 3 mln zł przeznaczane jest na wykup 

nieruchomości oraz za to, że te grunty mogą zostać potem przekształcone, scalone 

i sprzedane. W ten sposób wydane pieniądze, wracają z pewnym zyskiem do budżetu gminy. 

Jest to racjonalna gospodarka nieruchomościami. 
 

Ad. 11 

P. Szczerba zwrócił uwagę, że na ul. Sowińskiego budowany jest chodnik i już wcześniej na 

komisji i na sesji prosił, aby zarówno chodnik jak i ścieżka rowerowa wkomponowały się 

w całą wspólną koncepcję ścieżek. Niestety po raz kolejny nie udało się tego zrobić. 

Poinformował, że na terenie miasta jest już wiele ścieżek rowerowych np. na ul. Pułtuskiej, 

Okrzei, Zakolejowej, Szpitalnej, Serockiej, Graficznej na obwodnicy, ale prawie na każdej 

z tych ulic, ścieżki zlokalizowane są z różnych stron chodnika oraz w różnych kolorach - 

jedne są w kolorze szarym inne w czerwonym. Okazało się, że nawet te, położone niedaleko 

siebie (ul. Okrzei i Zakolejowa), potrafią się między sobą różnić, mimo tego, że obydwie 

zlokalizowane są na drogach gminnych. Ponadto w pewnych miejscach, trasy rowerowe raz 

są po stronie jezdni, raz po stronie wewnętrznej (po stronie jezdni znajduje chodnik). 

Oznaczenia poziome na tych ścieżkach też nie wszędzie są ujednolicone. Również 

wymalowane pasy na jezdni na skrzyżowaniu ul. Okrzei i Pułtuskiej (blisko przejazdu 

kolejowego), oznaczające możliwość przejazdu dla rowerzystów zostały starte. P. Szczerba 

spytał, jak wygląda koncepcja budowy ścieżek rowerowych i jaki wpływ na tą koncepcję 

mają radni?  

P. Piórkowska zauważyła, że dzięki prezentacji P. Szczerby, można zobaczyć jak dużo 

nowych chodników i ścieżek rowerowych zostało wykonanych na terenie Gminy Wyszków. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że temat usprawniania ścieżek rowerowych oraz 

niechronionych uczestników ruchu drogowego będzie poruszany na jesiennej debacie 

o bezpieczeństwie. Przypomniał, że drogi na terenie miasta i gminy mają kilku zarządców 

i ustalenie kolorystyki ścieżek w urzędzie nie ma dla innych projektantów dróg żadnego 

znaczenia. Nie znaczy to, że urzędowi na tym nie zależy, ale niestety urzędnicy mają 
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ograniczone możliwości, żeby ingerować w rozwiązania przyjęte przez innych projektantów. 

Na terenie naszych dróg można tylko dopilnować, żeby było jak najmniej problemów tego 

typu. Odpowiedział P. Adamowi Szczerbie, że wymalowane na jezdni na skrzyżowaniu 

ul. Okrzei i Pułtuskiej (blisko przejazdu kolejowego) pasy oznaczające możliwość przejazdu 

dla rowerzystów zostały starte, ponieważ z kolejarzami nie ma możliwości współpracy. 

Drogowcy stwierdzili, że nie można sugerować rowerzystom, że mogą przejechać przez tory 

kolejowe, bo tam nie ma miejsca ani na dla pieszych, ani dla rowerzystów, którzy często 

zatrzymują się, czekając aż przejedzie pociąg. Co do przebudowy ul. Sowińskiego (budowa 

chodników, ścieżek rowerowych, zatok parkingowych, wiaty przystankowej), P. Mróz 

poinformował, że żadne rozwiązania techniczne ani inżynieryjne nie były konsultowane 

z urzędem. Urząd przedstawia na spotkaniach swoje uwagi, ale ostateczne rozwiązania 

podejmuje zarządca drogi. Ulica Graficzna, to także pewne rozwiązanie kompromisowe. 

Chodnik nie ma oznaczeń ścieżki rowerowej, bo takiej funkcji pełnić nie może. Przepisy 

jednak nie do końca zabraniają jazdy po chodniku rowerem, w pewnych sytuacjach jest to 

dozwolone. P. Mróz przyznał, że przed urzędem stoi duże zadanie. Trzeba stworzyć całą 

mapę dróg i sieci ścieżek rowerowych, wydać na to środki finansowe i może przebudować 

niektóre skrzyżowania, które nie do końca są doskonałe. Stwierdził, że nikomu innemu tak 

jak urzędowi, nie zależy na tym, aby cała ta komunikacja w Wyszkowie była bezpieczna. 

Podziękował P. Szczerbie za zgłoszone sugestie i uwagi i zapewnił, że na pewno będą one 

brane pod uwagę przy następnych działaniach urzędu.  

P. Sosnowska podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do wykonania sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ulic Prostej i Sowińskiego. Wierzy, że bezpieczeństwo na tym 

skrzyżowaniu bardzo się poprawi. Zaznaczyła, że te podziękowania nie wynikają ze 

służalczości a ze służebności. 

P. Dziubłowski wracając do ścieżek rowerowych, uważa, że odpowiedni wydział urzędu 

miejskiego powinien bardziej starać się w sprawie uzgodnień dotyczących ścieżek 

rowerowych. Nie zrzucałby całej winy na zarządców dróg. Uważa, że to urząd powinien 

dopilnować, aby wszystkie ścieżki rowerowe były w tym samym kolorze.  

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna poinformowała, że odbyło się spotkanie mieszkańców Sitna, 

dotyczące funduszu sołeckiego, na którym mieszkańcy m.in. zastanawiali się nad korzyściami 

wynikającymi z przynależności wsi do gminy miejsko – wiejskiej. Na tym spotkaniu 

stwierdzono, że przynależność do miejsko – wiejskiej Gminy Wyszków, nie daje im nic 

dobrego. Zlikwidowano szkołę, nie ma na wsi ani drogi, ani chodnika, ani kanalizacji. Dla 

porównania Gmina Somianka dofinansowuje swoich mieszkańców w budowie szamb 

ekologicznych i solarów, a opłaty za odbiór odpadów komunalnych jest dwa razy niższy niż 

w Gminie Wyszków. W związku z tym, że Sitno nie ma żadnych korzyści z przynależności 

do Gminy Wyszków, mieszkańcy domagają się podziału gminy na gminę miejską i wiejską. 

Spytała, czy to, że radni dołożyli dziś 1 mln zł na budowę drogi powiatowej, nie będzie miało 

negatywnego wpływu na obiecaną w przyszłym roku budowę drogi w Sitnie? 

P. Szczerba oświadczył, że nie jest usatysfakcjonowany odpowiedzią dotyczącą ścieżek 

rowerowych. Zauważył, że niektóre ścieżki rowerowe należą do dróg gminnych i również nie 

współgrają z innymi. Spytał, dlaczego w trakcie czteroletniej kadencji ani radni, ani urząd nie 

są w stanie wykonać spójnej koncepcji dla wszystkich ścieżek? 
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Burmistrz – P. Nowosielski oświadczył, że na terenie miasta jest czterech zarządców dróg 

i urząd może tylko uzgadniać i prosić o pewne sprawy, ale nie ma na nie decydującego 

wpływu. Każdy uczestnik ruchu, na pewno ma prawo jazdy i poruszając się samochodem, nie 

odczytuje z barwy asfaltu czy kostki, po jakiej drodze się porusza, ponieważ od tego są znaki 

pionowe i poziome. Ścieżki rowerowe, podobnie jak i drogi, oznakowane są znakami 

pionowymi i poziomymi, które każdy uczestnik ruchu jest zobowiązany znać. Estetyczniej 

i na pewno ładniej by wyglądało, gdyby wszystkie drogi rowerowe były w jednej barwie, ale 

niestety zarówno kształt jak i kolor kostki budowanej w różnych latach jest różny. Przez 

ostatnie lata urząd naprawdę zrobił bardzo dużo, aby jak najlepiej oznakować drogi i żeby 

były one jak najbardziej bezpieczne. Burmistrz uważa, że dla wszystkich uczestników ruchu 

nie powinno być problemem odczytanie, czy są na drodze rowerowej czy na chodniku. Dodał, 

że nawet jego dwunastoletni syn od dawna nie ma z tym żadnego problemu. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował za pomoc w zorganizowaniu dwóch festynów 

w Kamieńczyku „Festiwalu Chleba i Miodu” oraz „Sobota z Sąsiadem - Potyczki Rodzinne". 

Za drugi festiwal serdecznie podziękował P. Agnieszce Mróz – Dyr. OPS oraz całemu 

zespołowi, który pracował nad jego organizacją.  

P. Turek zwrócił się z prośbą o wykonanie dla łodzi, zjazdu do rzeki w Kamieńczyku oraz 

podziękował za wykonanie oświetlenia ulicznego w Kamieńczyku. 

P. Szczerba zaprosił wszystkich na obchody 100-lecia Liceum Ogólnokształcącego. Pierwszy 

koncert odbędzie się w najbliższy piątek o godz. 20°° przed budynkiem szkoły. 

P. Piórkowska poinformowała, że 3 października mija pierwsza rocznica śmierci Józefa 

Biernackiego i z tej okazji o godz. 18°° zostanie odprawiona Msza Św. w Sanktuarium Św. 

Idziego. 
 

Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 14.10, uznając porządek obrad LII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska      Andrzej Piątek   Elżbieta Piórkowska 


